
Styrelsens proposition till stämman 2024 
 

Styrelsen föreslår at alla fas�ghetsägare ska ha samma andelstal när det gäller vaten, 
oavset om de använder det året runt eller bara under sommarmånaderna.  

Deta mo�veras av at underhållskostnaderna för �llgång �ll vaten är i stort set desamma 
oavset användnings�d, samt at det all�d funnits vintertappställen för de som har enbart 
sommarvaten.  

Genom at införa samma andelstal för alla fas�ghetsägare blir det mer rätvist och liknande 
principen för väg- och markavgi�er, där alla betalar även om de inte nytjar tjänsterna hela 
året. Deta skulle också underläta för effek�v användning av ekonomiska resurser.  

Styrelsen föreslår at stämman beslutar at ge styrelsen i uppdrag at genomföra en 
förrätning så at alla fas�ghetsägare däre�er har möjlighet at dra in vaten även för 
vinterbruk om de så önskar, och at då alla får samma andelstal, vilket skulle minska 
kostnaden jämfört med at ansluta sig individuellt i e�erhand. 
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